

COPY

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

COPY

學校通告編號：S14/15-066

非華語學生課後中文增潤課程

敬啟者：本校根據教育局加強支援非華語學生中文學習的政策，進一步落實一系列支援措施，將於十一月起舉辦課後中文增潤課程，延續支援非華語學生學習中國語文計劃。此增潤班每星期一次，時間為放學後 3:45-4:45，課程內容包括加強學習中文能力及功課輔導。

貴子弟 _____ 班 _____ () 將被編入 _____ 班

班別	日期	時間	地點
A 班	逢星期一	3:45-4:45	中文角(105 室)
B 班	逢星期二		
C 班	逢星期四		

學生必須依時出席，無故遲到或缺席者作曠課論，將影響操行成績及升級機會。敬請 貴家長垂注，並請 貴子弟於 2014 年 11 月 3 日前將下列回條交回嚴忠敏老師，如有查詢，請致電 23800241 與何陵敏主任或嚴忠敏老師聯絡。

此致
貴家長



林宛君

林宛君校長 啟

2014 年 10 月 31 日

回 條

非華語學生課後中文增潤課程

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S14/15-066）內容，業已知悉，

本人	<input type="radio"/>	同意	敝子弟參與是項課程。
	<input type="radio"/>	不同意	
* 請於適當○內加✓號			

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

- 請將回條交嚴忠敏老師
- 最後交回條日期：11 月 3 日

2014 年 _____ 月 _____ 日

Y902 COPY

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

COPY

School Circular No.: S14/15-066
To: Parents of non-Chinese speaking students

Date: 31 October 2014

Out-of-class Chinese Language Enhancement Course for NCS Students

To be in line with the government policy of stepping up the support for non-Chinese speaking (NCS) students' learning of the Chinese language, our school has been progressively putting in place a series of support measures. Commencing November 2014, a Chinese Language Enhancement Course will be run after school for NCS students, which is a continuation of the Chinese Language Learning Support Programme introduced in the 2013/14 school year. The content of the course includes Chinese language skills training and homework help.

Students will be assigned to one of the following classes. Your child _____ (_____ No. _____) is placed in Class _____. Details of the classes are as follows:

Class	Day	Time	Venue
Class A	Every Monday	3:45 – 4:45 p.m.	Chinese Corner (Room 105)
Class B	Every Tuesday		
Class C	Every Thursday		

All students have to be punctual for class. Lateness or absence without acceptable reasons will be treated as truancy, and the student's conduct grade will be affected.

The completed reply slip should be returned to Ms YIM on or before 3 November 2014. For enquiries, you are welcome to contact Mr HO or Ms YIM on 2380 0241.



Yvonne Lam

LAM Yuen Kwan, Yvonne
Principal

Reply Slip

Out-of-class Chinese Language Enhancement Course for NCS Students

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S14/15-066 has been read and understood. I * agree / do not agree to let my child join the enhancement course.

Name of student: _____ Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____ Signature: _____

Deadline for returning the reply slip: 3 Nov 2014 Date: _____

*Delete whichever is inappropriate